

HBQ-046B 全自动切线剥皮机

HBQ-046B AUTOMATIC CUTTING AND STRIPPING MACHINE



产品介绍 Introduction

HBQ-046B全自动切线剥皮机采用精巧的机构，灵活智能的控制系统，实现屏蔽线/多芯线/护套线的半剥、全剥、阶梯剥功能，是一款适应线缆种类范围广，切断剥皮功能强大，为客户提供更多附加价值的全自动下线设备。

Sophisticated mechanism and intelligent & flexible control system of HBQ-046B let this machine perform good half, full and step stripping for shielded wire, multi-core wire and sheath wire. Because of a wide range of cables which can be processed and strong cutting & stripping capability, HBQ-046B creates more value for our customers.

特性 Feature

- 模块化设计，提供更多选择空间
- 人机交换式操作界面，具有良好的可视性和操作性
- 处理线缆种类广，切断剥皮功能强大
- 刀具更换方便灵活
- 智能化操作系统，可存储大量工艺数据
- Modular design for more options.
- Man-machine interaction operation interface for good visibility and operability
- A wide range of cables processed and powerful cutting & stripping capability
- Convenient and flexible change of cutters
- Intelligent operating system and the storage of a good deal of technological data.

技术参数 Specifications

型号 Type	HBQ-046B	尺寸 Dimensions	L1485*W900*H1370 (主体)
功能 Function	切断 cut off / 多步骤剥出外皮 Peel the skins out step by step / 多级剥皮 Multistage peeling / 左侧和右侧完全或部分剥除外皮 Double-edged, stripped / 无屏蔽加工 Unshielded machining	重量 Weight	1000kg
		可切断长度 Cutting length	150-999999mm
		最大退皮长度左端 Max. pull off length left side	220mm
		最大退皮长度右端 Max. pull off length right side	360mm
电源 Electrical power	AC380V 50HZ	送线速度 Wire feeding speed	3m/s
气压 Compressed air connection	5-7Bar	适应线径 Wire Size	10-120mm ²
功率 Power	5KW	最大线束外径 Maximum beam diameter	28mm